
Silenci, a vegades el que necessitem és silenci. 
Deixar-nos envair per aquella absència de soroll, de 
pensaments inquietants. 

Per a què? Per deixar-nos mirar per Ell, per deixar-nos 
omplir de la seva Presència, del seu Amor.
Sí, jove, el Silenci és el millor camí per escoltar la 
seva Veu. T'atreveixes a provar-ho?
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